Mother's Day Celebration in Jade Textile 

Jade Textile uniquely celebrated Mother's Day to honor the mothers working in factories.
Jade Textile organized a special Mother's Day celebration to recognize and celebrate the role of mothers in society, and their critical contributions to success. The celebration was held to convey respect and appreciation to mothers working in the factory, who work tirelessly to ensure the production process's success.
The celebration included several unique activities, such as presenting souvenirs. The company's management thanked and appreciated the mothers, emphasizing their important role in achieving success and continuity at work.
On this special day, Jade Textile wishes all mothers good health, happiness, and success in their lives and careers.
  


احتفلية عيد الأم

بمناسبة عيد الأم، احتفلت شركة جيد تكستايل بطريقة مميزة لتكريم الأمهات العاملات في المصانع.
في إطار التقدير والاحترام لدور الأمهات في المجتمع ودورهن الرئيسي في تحقيق النجاح، نظمت شركة جيد تكستايل احتفالًا مميزًا بمناسبة عيد الأم. جاء الحفل كتعبير عن الشكر والامتنان للأمهات العاملات في المصنع، اللاتي يسهمن بجهودهن الكبيرة في نجاح عمليات الإنتاج.

شمل الحفل باقة من الفعاليات المميزة، بما في ذلك توزيع الهدايا التذكارية. وقدمت إدارة الشركة كلمة شكر وتقدير للأمهات، مؤكدة دورهن الكبير في تحقيق النجاح والاستمرارية في العمل.
وفي هذا اليوم الخاص، تتمنى شركة جيد تكستايل لجميع الأمهات دوام الصحة والسعادة والنجاح في حياتهن ومسيرتهن المهنية.

